
 

 

 

Fråga 

Avseende eventuellt Luciatåg 

till: Kommunstyrelsens ordförande 

 

I december 2022 sammanträdde Regionfullmäktige i Gävleborg på Bollnäs Folkhögskola. Skolans 
musiklinje hade fått en förfrågan om att ordna ett luciatåg för fullmäktige, och övat inför ett sådant. 
Eftersom Lucian i tåget identifierade sig som hen så ställdes luciatåget in med omedelbar verkan. 
Inför kommande Luciafirande, där KF eventuellt kommer att önska ett luciatåg, undrar jag    

 

- kommer ansvarig för eventuellt luciatåg att kontrollera hur Lucian, och övriga deltagare i 
tåget, identifierar sig gällande kön, och skulle det i så fall påverka eventuellt genomförande 
av luciatåget? 

   

Jan-Olov Andersson, Vänsterpartiet 


